
gilendirdiklerini söylediğini ifade 
eden Milletvekili Öztürk, “Ben 
özellikle Eğribel tüneli üzerinde 
durdum. 

Kendisi konulara vakıf ve Gi-
resun’un hizmet beklentilerini 
bilyor. Kapsamlı bir toplantı yap-
tık. Yardımıcılarıyle birlikte biz-
leri dinledi. 

Notlarını aldı. Takipçisi ola-
cağının sözünü verdi. Kendisiyle 
yine görüşmelerimiz sürecek” 

dedi.
Pandemi sürecinde de Giresun’un sorunla-

rını takip ettiklerini belirten Sabri Öztürk, 
Çevre ve Şehircilik Bakanı’yla da benzer bi-
çimde bir toplantı yapacaklarını ifade etti.

M.v Sabr� Öztürk: “Bakana hassas�yetler�m�z� �lett�k”…
Ak Parti Giresun Milletvekili 

Sabri Öztürk, Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanı Adil Karaismailoğlu 
ile gerçekleştirilen video konfe-
ransla ilgili GÜNCEL’e açıklama-
larda bulundu.

Milletvekili Öztürk, Vali 
Harun Sarıfakıoğulları, milletve-
killeri Cemal Öztürk, Kadir 
Aydın, Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu ve İl Başkanı Kenan 
Tatlı ile katıldıkları toplantıda; 
Giresun Güney Çevre Yolu, Eğribel Tübeli, De-
reli yolu, Güce- Çanakçı ve Aydındere- Kovan-
lık olmak üzere Giresun’un ulaşımla ilgili pro-
jelerini, taleplerini bakana ilettiklerini söyledi. 
Bakanın göreve yeni geldiği için kendisini bil-
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ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Giresun Belediyesi Hayvan Barına-
ğı’nda modernize çalışmaları sürüyor. 
Yüzlerce hayvana bakım ve tedavinin 
uygulandığı barınakta, yaralanan ve 
sakat kalan hayvanların tedavileri yapı-
lıyor, tedavi sonrası bakımları gerçek-
leştiriliyor.

Yoğun bakım ve tedavi üniteleri, 
röntgen ve tahlil odaları yapılan ameli-
yathanenin genişletildiği barınakta, 
sokak hayvanlarının da hijyenik ve mo-
dern bir ortamda tedavileri yapılıyor.

Başkan Aytekin Şenlikoğlu, “Hay-
vanseverler merak etmesinler. Uygula-
malarımız da onları memnun edecek 
birçok çalışmamız olacak” dedi.

Ayrıca belediyenin Kedi-Köpek Evi 
Projesi de sürüyor.

Devamı Sayfa 3’de

Ligin kalan maçlarının hazırlığı için hafta 
başında toplanan ve Salı günü testten geçen 
Giresunspor’da bir çalışan Koronavirüse ya-
kalandı. Bu çalışanın kimliği ve görevi konu-
sunda bilgi verilmedi. Ancak tedavi süresinin 
başladığı ifade edildi.

Giresunspor, testi pozitif çıkan çalışanına 
geçmiş olsun dileklerini ileterek, “En kısa sü-
rede sağlığına kavuşarak, aramıza dönmesini 
temenni ediyoruz” dedi.

Konuya ilişkin olarak bugün bir açıklama 
bekleniyor.

Koronavirüs tedbirleri kapsamında 0 ile 14 yaş arası 
çocuklara 4 saatlik dışarı çıkma izni verilmesiyle birlikte, 
Giresun Atatürk Meydanı çocuklarla ve aileleriyle doldu. 
Uzun bir aradan sonra güneşli havanın tadını çıkaran ço-
cuklar aileleri ile birlikte hem yürüyüş yaptılar, hem de ar-
kadaşları ile oyun oynamanın ve bisiklete binmenin tadı-
nı çıkardılar.

Kümbet Yaylası Dilek Taşı 
mevkiinde orman katliamı ya-
pıldığı iddiaları sosyal medya-
da çığ gibi büyüdü ve tepki 
gördü. Fotoğraf ve görüntü-
lerle yapılan paylaşımlarda or-
mandaki yüzlerce ağacın 
standart dışı, bilinçsiz ve izin-
siz biçimde kesildiği belirtile-
rek, bunun önüne geçilmesi 
isteniyor.

Ancak Giresun Valiliği ise, 

Dünyayı tehdit eden yeni tip (Kovid-19) salgını sebe-
biyle faaliyetleri geçici süreyle durdurulan; kahvehane, çay 
ocağı, çay bahçesi, kafe, kafeterya, internet kafe ve oyun 
salonu,düğün salonu,spor salonu işletmelerinin ‘destek’ ta-
lepleri sürüyor.

Bu esnafların temsilcisi olan Otelciler ve Kahveciler 
Odası Başkanı Ercan Ayhan, Ekonomik Kalkınma İstikrar Pa-
keti’nde işyerli sahiplerine 25.000,-TL, krediden faizli olma-
sı sebebiyle esnafların yararlanamadığını ifade etti. Ayhan, 
kira yardımı, elektrik, su, doğalgaz, vergi, stopaj, SSK/Bağ-
Kur, belediyelere ve diğer kurumlara ödenen vergilerin öte-
lenmesini değil, devlet tarafından karşılanmasını veya silin-
mesini ve üyelerine de geçimini sağlayabilecek, hayatını 
idame ettirebilecek miktarda, en az asgari ücret nispetinde 
nakdi yardım yapılmasını istedi. Devamı Sayfa 2’de

Dünya tarım tarihinde bir 
ilk yaşandı. Bir devlet kurulu-
şu olan Toprak Mahsulleri 
Ofisi (TMO) Genel Müdürlü-
ğü, açıkladığı 16,5- 17 TL 
taban fiyatla üreticiden aldığı 
kabuklu fındığı 24 TL’ye satı-
şa çıkardı. Bu durum bir tar-
tışma yarattı ve kurumun kar 
payı dağıtmasını veya üretici-
ye destek olmasını da günde-
me getirdi ama TMO kamu ik-
tisadi teşekkülü oldukları için 
kanun gereği bunun mümkün 
olmadığını açıkladı. Ancak bu-
güne kadar hiçbir KİT’in, 
TMO gibi ticaret yapmadığı 
da biliniyor.

G�resunsporlu b�r çalışan
Cov�d’e yakalandı HAYVAN BARINAĞI’NDA HER HİZMET VAR

Sadece Mayıs ayındaki 20 bin ton fındık satışından 14 Milyon Lira fazladan 
kar elde eden TMO’nun, fındık üreticisine destek olmasına kanun engelmiş!..

‘KİT’İZ, KAR PAYI DAĞITAMAYIZ’ BAHANESİ
KAR PAYI İÇİN YASAL DÜ-

ZENLEME MÜMKÜN
Açıklamayla birlikte yasal 

düzenleme yapılması için göz-
ler Giresun Milletvekillerinin 
girişimlerine çevrildi. Konu-
nun Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’a da aktarılması ve böyle-
ce bir yönetmelikle engelin 
ortadan kaldırılabileği ifade 
ediliyor. Bunun gerçekleşmesi 
halinde ise TMO’ya fındık 
veren üreticiye yapılacak ek 
ödemelerle fındık bölgesinde-
ki illerin Pandemi sürecinde 
çöken ekonomisinin canlana-
cağı belirtiliyor.

Devamı sayfa 2’de

Esnaftan çığlık g�b� çağrı
Oteller ve Kahveciler Odası Başkanı Ercan Ayhan,
“Batıyoruz duyun sesimizi. Dayanacak gücümüz

kalmadı. Destek istiyoruz.”dedi

Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO) tarafından 17 bin 500 
tonu Levant, 2 bin 500 tonu Giresun kalite olmak üzere 24 
TL’den satışa çıkarılan 20 bin ton kabuklu fındığa,200 dola-
yında fındık ihracatçısı ve sanayicisi, talepte bulundu. Bu fir-
malar şartname gereği 1 milyar 800 milyon lira civarındaki 
bir bedeli ürün bedelini teminat olarak yatırması ve 
TMO’dan 300 bin tonun üzerinde fındık talebinde bulun-
ması, şaşkınlık yaratırken, fındığa olan ihtiyacı da ortaya çı-
kardı. Ayrıca 2020 sezonunda fındık fiyatlarının yüksek ola-
cağının da işareti olarak görüldü.

TMO'NUN FINDIĞINA REKOR TALEP VAR

MHP Giresun İl Başkanı Ertuğrul Gazi Konal, ge-
nelde ve yerelde Cumhur İttifakı çatısı altında halka 
hizmet etmeye devam edeceklerini kaydetti. Gire-
sun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’nun bir 
yılda tüm Giresunluların güvenini kazandığının vur-
gulayan Konal, Başkan Şenlikoğlu’nun tek gayesinin 
hizmet olduğu ifade etti.

MHP İl Başkanı, Şenlikoğlu için “1 yılda dürüst 
ve tavizsiz duruşunu gösterdi” değerlendirmesini 
yaptı. Devamı sayfa 3’de

KONAL, ŞENLİKOĞLU’NUN 1 YILINI DEĞERLENDİRDİ

ORMAN
KATLİAMI MI,
‘TOHUMLAMA’,
‘GENÇLEŞTİRME’  Mİ?

‘katliam’ iddialarını basın 
açıklamasıyla ve Orman 
Bölge Müdürlüğü’nün genç-
leştirme ve tohumlama çalış-
malarını gösteren fotoğraflar-
la yalanladı. 

Valilik, komisyon kurdu ve 
iddiları yerinde inceledikten 
sonra bunun normal bir or-
mancılık faliyeti olduğunu 
açıkladı.

Devamı sayfa 2’de

PARKLAR ÇOCUKLARA KAVUŞTU
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

NÖBETÇİ ECZANE

DERYA ECZANESİ NESLİHAN ECZ.
Aydınlar Mh. Ada hastanesi

Acil karşısı 75.sokak no:51/B
Hacımiktat Mh. Pk:28200 Merkez

Orhan Yılmaz Caddesi

(0454) 225 67 87  (0454) 212 12 33

Kredi ve Yurtlar Kuru-
mu (KYK) Giresun Gül-
pembe Hatun Öğrenci 
Yurdu'nda 14 günlük ka-
rantina sürecini tamamla-
nan son vatandaşlarımız 
da memleketlerine uğur-
landı.

Rusya’nın başkenti 
Moskova’dan kalkan 
THY’na ait uçakla 29 
Nisan Çarşamba günü Or-
du-Giresun Havalimanı-
na, oradan da otobüslerle 

AK Parti Giresun İl 
Başkanı Kenan Tatlı, 
Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Adil Karaismailoğlu 
ile gerçekleştirilen video 
konferansla ilgili bilgi 
verdi. Tatlı toplantıda; 
başta Giresun Güney 
Çevre Yolu, Eğribel Tübe-
li, Dereli yolu, Güce- Ça-
nakçı ve Aydındere- Ko-
vanlık olmak üzere Gire-
sun’un ulaşımla ilgili pro-
jelerini, taleplerini bakana 
ilettiklerini söyledi. Tatlı 
görüşmeye ilişkin olarak 

1. Sayfadan devam
Açıklamada, alanın 

Kayın ve ladin ağaçların-
dan oluştuğu ve buradaki 
ağaçların ekonomik öm-
rünü doldurduğu gerek-
çesiyle 2004 yılında Gire-
sun Orman Bölge Müdür-
lüğü tarafından gençleş-
tirmeye alındığı ve bunda 
başarı sağlandığı ifafe 
edildi. Giresun Valiliği, 
“2019 yılı Ocak ayında 
tohum ağaçları kar üze-
rinde boşaltılmış, boşalt-
ma çalışmalarının ardın-
dan gençliğe bakım ve ta-
mamlama çalışmaları or-
mancılık tekniğine uygun 
zamanda uygun metotlar-
la yapılmıştır. Sahaya ba-
şarılı bir şekilde gençlik 
getirilmiştir” cümleleriyle 
yapılan kesimlerin doğru 
olduğunu savundu.

VALİLİK: “KOMİSYON 
İNCELEDİ, ORMANCILIK 

FAALİYETİNE AYKIRI 
DURUM YOK”

Kümbet İşletme Şefli-
ği’nin rutin gençleştirme 
çalışmalarını planlanan 
yıllarda sürdürüğü söyle-
nen açıklamada, şu bilgi-
lere yer verildi: “Bu yıl da 

Doğal güzelliği nedeniyle,Trabzon’daki Uzun-
göl’e rakip olarak gösterilen Gölyanı Obası’nın SİT 
alanı olan koruma derecesi artırıldı ve 'kesin koruna-
cak hassas alan' olarak tescil ve ilan edildi. 

Karar Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
imzasıyla Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe 
girdi. 

Böylece Gölyanı Yaylası’nın turizm yatırımı adı al-

1. Sayfadan devam
“Esnafımız Kovid-19 yerine açlıktan ve sıkıntı-

dan ölmeye mahkûm edilmiştir” diyen Oteller ve 
Kahveciler Odası Başkanı Ercan Ayhan, yaptığı ya-
zılı açıklamada “bir de bunlar yetmezmiş gibi 55 
gündür kapalı olan işyerlerimize sayın belediye baş-
kanım Aytekin Şenlikoğlu’ndan başka destekte olan 
da olmamıştır. Üyelerimizin bu sıkıntılarını ve bek-
lentilerini üst kuruluşlarımız ve siyasetçilere İlk gün-
den itibaren yazılı ilettik” dedi.

Başkan Ayhan, isteklerini şöyle sıraladı:
• Hayatını idame ettirebilmek için en az bir as-

gari ücret tutarında nakdi yardım yapılması.
• Faizsiz Kredi verilmesi.(en az 6 ay ödemesiz)
• Kira Yardımı yapılması
• Kapalı olunan günlere ait SGK/Bağkur primle-

rinin devlet tarafından ödenmeli.
• Kapalı olunan günlere ait Katı Atık Toplama 

Ücreti, İşgaliye Ücreti, Emlak, Çevre Temizlik, Tabe-
la ve Reklam vergilerinin alınmaması.

•Aksi taktirde 3-5 ay sonra esnafın önünde bi-
rikmiş ötelenmiş taksitleri,vergiler,kiralar,çekler,sgk 
pirimleri,su,elektrik vs. vs.çok daha büyük sıkıntılar 
olacaktır iş yeri açık olduğundan esnaf hiç kimseye 
de derdini anlatamayacaktır.Büyük sıkıntılar esnaf 
iş yerlerini açınca bizleri beklemektedir”

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a da teşekkür eden 
Ercan Ayhan, açıklamasında “Vatandaşlarının Ko-
vid-19 sebebiyle yaşadığı mağduriyetlerini giderme-
ye çalışan başta Sayın Cumhurbaşkanımıza, Bakan-
larımıza, Milletvekillerimiz ile diğer kurum ve ku-
ruluşlarımıza ve burada çalışanlara desteklerinden 
dolayı ayrı ayrı teşekkür ederim.

Devletimizin sadece iyi gününde değil kötü gü-
nünde de olan toplumun omurgası Esnafımızın ha-
yatını idame ettirebilmesi için ilgili tüm kurum ve 
kuruluşları gerçekçi ve samimi çözümler üretmesi 
için göreve davet ediyor, sıkıntılarımızın beklentile-
rimizin acilen giderilmesini yetkililerden arz ediyo-
rum” ifadesini kullandı.

1. Sayfadan devam
TMO'dan yapılan ya-

zılı açıklamada, fındık po-
litikalarına yönelik “vata-
na ihanet”, “emek hırsız-
lığı” gibi ithamlara deği-
nilerek "TMO fındık alım 
fiyatlarını üretici maliyeti, 
ekonomik göstergeler, 
üretim miktarı, bir önceki 
yıl alım fiyatları, üretimin 
sürdürülmesini sağlaya-
cak kar marjı gibi çok sa-
yıda faktörü dikkate ala-
rak belirlemektedir. Açık-
ladığımız fiyatlar, piyasa 
fiyatlarının belirli bir dü-
zeyin altına düşmesini ön-
lemek için belirlenmiş re-
ferans fiyatlardır” ifadele-
rine yer verildi. Açıklanan 
fiyatlarla serbest piyasa-
daki fiyatların yükseldi-
ğin, Karadenizli üreticile-
rimizin en az 1,5 milyar 
TL ilave gelir elde etmesi-
nin sağlandığını belirten 
TMO, “üreticiye zarar ver-
diğimiz iddiaları asla 
doğru değildir” dedi ve 
depolardaki fındığın satış 

İŞTE ESNAFLARIN TALEPLERİ… GİRESUN VALİLİĞİ : “ORMAN KATLİAMI 
YOK, GENÇLEŞTİRME ÇALIŞMASI VAR.”

programımızda bulunan 
gençleştirme bölmeleri-
mizdeki hazırlama ve to-
humlama kesimlerimiz ya-
pılmış, sahalarda çalışma-
ların sonlarına gelinmiş-
tir. Bu ormanlarımızda da 
ilk bol tohum olduğu yıl 
toprak hazırlığı yapılarak 
yeni gençlik elde edilecek 
ve akabindeki 20 yıl bu 
gençlik takip edilecektir.

Sosyal medya payla-
şımlarında, 2020 yılı 
programımızda bulunan 
ve üretimi devam eden ha-
zırlama ve tohumlama ça-
lışmalarımız boşaltma 
gibi gösterilerek ormanla-
rın yok edildiği algısı 
oluşturulmaya çalışılmış-
tır. Bu durum gerçeği yan-
sıtmamaktadır. Dereli 
Orman İşletme Müdürlü-
ğümüz Kümbet Orman iş-
letme şefliğinde iddialara 
maruz çalışma sahaları 
oluşturulan komisyon ma-
rifeti ile incelettirilmiş, yü-
rütülen ormancılık faali-
yetlerinde ormancılık tek-
niğine uygun olmayan 
herhangi bir durum tespit 
edilememiştir”.

SAKLI CENNET GÖLYANI OBASI’NA KORUMA
tında betonlaşmasına engel olunacak ve doğal güzel-
liği korunacak.

Gölyanı Obası, Yağlıdere İlçesine bağlı Sınır Köyü 
sınırlarında ve ilçeye 51 km. uzaklıkta. Tamamen 
doğal, yöreye özgü hartama denilen ahşapla yapıl-
mış evlerle ve çam ağaçlarıyla çevrili obanın ortasın-
da, adeta çanak şeklinde 3000 m2’lik bir alanı kapla-
yan doğal bir göl bulunuyor.

TMO: KAMU İKTİSADİ TEŞEBÜSLERİ
KAR PAYI DAĞITAMAZ...

fiyatlarının da iç ve dış pi-
yasalardaki gelişmeler 
takip edilerek ülke men-
fatleri doğrultusunda be-
lirlendiğini vurguladı.

Açıklamada, Kar payı 
dağıtılması çağrılarıyla il-
gili olarak da şu görüşlere 
yer verildi: “TMO, koope-
ratif, birlik veya üretici ör-
gütü değil, iktisadi devlet 
teşekkülüdür. Kuruluşu-
muz kendine ait sermaye-
siyle alım, satış, ithalat ve 
ihracat faaliyetleri yürüte-
rek üretici ve tüketici ara-

sında denge sağlayan, pi-
yasaları düzenleyen bir ik-
tisadi devlet teşekkülü-
dür. Kamu iktisadi teşek-
küllerinin kanun gereği 
kar payı ödeme veya 
zarar ettiğinde zararı üre-
ticiden tahsil etmeleri söz 
konusu değildir. TMO, 
bugüne kadar olduğu 
gibi önümüzdeki süreçte 
de iç ve dış piyasaları ya-
kından takip edecek, çift-
çimiz ve ülke ekonomi-
miz yararına her türlü ön-
lemi alacaktır”

GİRESUN’UN ULAŞIM SORUNLARI BAKANA
BİR DE VİDEO KONFERANSTA ANLATILDI

“taleplerimizin daha hızlı 
yerine getirilmesi için ve-
rimli bir toplantı oldu. 
Katkıları için Bakanımıza, 
milletvekillerimize ve Be-
lediye Başkanımıza teşek-
kür ediyorum”dedi.

Video konferansa Gi-

resun Valisi Harun Sarıfa-
kıoğlulları, Giresun Mil-
letvekilleri, Cemal Öz-
türk, Kadir Aydın, Sabri 
Öztürk, Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu da ka-
tılarak görüşlerini iletti-
ler.

SON KARANTİNA
GURUBU DA GİTTİ

Giresun’a getirilerek, 14 
günlük karantina sürecini 
tamamlayan 127 vatanda-
şımız, 10 otobüs ve 4 özel 
araçla memleketlerine 
gönderildi.

Bugüne kadar aynı 
yurtlarda; Kuveyt’ten 
gelen 512, Almanya’dan 
gelen 210 Hollanda’dan 
gelen 311, Rusya’dan 
gelen 127 vatandaşımız 
14 günlük izolasyon süre-
cine tabi tutuldular.
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Duroğlu Belediye Baş-
kanı Halil Çetin, geçtiği-
miz şubat ayı içerisinde 
büyük bir facianın eşiğin-
den dönülen heyelanlı böl-
gede incelemede bulun-
du.

Heyelanlı bölgede dü-
zenlemenin sonuna gelin-
diğini belirten Başkan 
Çetin; “Geçtiğimiz Şubat 
ayı içerisinde gerçekleşen 
heyelanın ardından Bele-
diye olarak burada ki 
riski sıfıra indirmek için 
çalışma başlattık. Yaklaşık 
3 aydır devam eden çalış-
manın sonuna yaklaştık. 
Bu bölge küçük kaymalar 

Giresun Ticaret İl Müdürlüğü koordinasyonun-
da defterdarlık ve belediye yetkilileriyle birlikte hak-
sız fiyat artışı denetimi yapıldı.

Ekipler il genelinde 9 Mart tarihinden bu yana 
366 firmada 1870 ürün alış ve satış fiyatları yönün-
den denetlediler. Bunun sonucunda fiyatlarında ay-
kırılık tespit edilen 23 firma Ticaret Bakanlığı’na ge-
reği yapılmak üzere bildirildi.

Ticaret İl Müdürlüğü’nden yapılan açıklamada 
“vatandaşlar virüsten korunmak için ihtiyaç doğ-
ması nedeniyle maske, kolonya, dezenfektan gibi hij-
yen ve tıbbı ekipman grubu ürünlerine yoğun talep 
göstermiş ancak bu durumu fırsat bilen bazı firma-
lar başta bu gruba dahil ürünleri, ilerleyen süreç içe-
risinde de gıda, sebze-meyve, karayolu seyahat bile-
ti gibi diğer alanlara dahil olan ürün ve hizmet fi-
yatlarını makul seviyelerin üstünde kat be kat artı-
rarak haksız fiyatlar üzerinden vatandaşlara satışa 
sunmuşlardır” ifadelerine yer verildi. Açıklamada 
vatandaşların, haksız fiyat artışlarına yönelik şika-
yetlerini, "ALO 175" ha�ı ile "Haksız Fiyat Artışı 
HFA" mobil uygulamaları üzerinden iletebilecekleri 
ifade edildi.

1. sayfadan devam
Kendileri partilerine 

mensup başkanların görev 
yaptığı ilçe ve beldelerde-
ki çalışmaları değerlendir-
mek üzere bir basın açık-
laması yapan Konal, “Gi-
resun İl Belediyemizin bir 
yıllık muhasebesini kendi 
teşkilatımızda değerlen-
dirdiğimizde, sonuç vic-
dani olarak rahatlık, beşe-
ri olarak başarılı olarak ha-
nemize ekliyoruz” dedi.

Konal, yaptığı yazılı 
açıklamada,Başkan Ayte-
kin Şenlikoğlu için şunları 
söyledi: “Dünya’nın en 
büyük ekonomisine sahip 
ülkelerinde olduğu gibi 
Türkiye ekonomisinin de 
zor bir süreçten geçtiği bu 
dönemde 1 yıl dürüst ve 
tavizsiz bir şekilde duru-
şunu gösteren, Giresun ve 
Giresunlu hemşerilerimi-

Giresun Ziraat Odası, 30 Haziran tarihinde 
sona erecek olan çiftçi kayıt sistemi başvuruları 
kapsamında 65 yaş ve üzeri üreticilerin sokağa 
çıkma kısıtlamasından dolayı başvurularını yaptı-
ramamaları nedeniyle başvuru tarihinin ileri bir ta-
rihe uzatılmasını istedi.

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, 
yaptığı açıklamada “Tüm dünyada etkili olan Co-
vid-19 salgını üreticileri de olumsuz etkiliyor. 2020 
yılı Çiftçi Kayıt Sistemi başvuruları 1 Eylül 2019 ta-
rihinde başladı ve 30 Haziran 2020 tarihinde sona 
erecek. Sokağa çıkma yasağı bulunan 65 yaş ve 
üzeri ile yalnız yaşayan üreticiler, Ziraat Odalarına 
giderek Çiftçi Kayıt Sistemi işlemlerini yaptırama-
dığı ve bu üreticilerin mağduriyet yaşamamaları 
için Çiftçi Kayıt Sistemi başvuru tarihinin şimdi-
den ileri bir tarihe uzatılmasını bekliyoruz” dedi.

1. Sayfadan devam
Giresun Belediyesi, ba-

rınak ve sokak hayvanla-
rına yönelik olarak yaptı-
ğı açıklamada, “150’den 
fazla kedi ve köpek evi ile 
150’ye yakın mama kapla-
rı kaparak soğuk hava 
şartlarında hayvanların 
barınma ve beslenmeleri-
ni sağladık. Yiyecek bul-
makta zorlanan hayvan-
lar için son üç ayda 15 ton 
olmak üzere son bir yılda 
45 ton mama kullanıl-
dı”bilgisine yer verdi.

ŞENLİKOĞLU: SOKAK
HAYVANLARI DA

SORUMLULUĞUMUZDA
Belediye Başkanı Ay-

tekin Şenlikoğlu, Gire-
sun’un tüm sorunlarıyla 
ilgilendiklerini belirterek; 
“Bizim için üzerinde dur-
duğumuz sorunlarından 
biri de sokak hayvanları-
dır. Yaşam hakkı olan hay-
vanların da normal şekil-
de hayatlarını sürdürebil-
meleri için gereken çalış-

ŞENLİKOĞLU: “HAYVANSEVERLERİ MEMNUN
EDECEK UYGULAMALARA İMZA ATACAĞIZ”

maları yapmak görevleri-
miz arasındadır. Sokak-
larda sahipsiz hayvanlar 
kalmasın ve hayvanlar 
ömürlerinin sonuna 
kadar doğal ortamlarında 
yaşamlarını sürdürsünler 
istiyoruz” dedi.

Başkan Şenlikoğlu ba-
rınakta hayvanların sağ-
lık kontrollerinin, bakım-
larının, kısırlaştırma ve 
ameliyatlarının yapılabil-
diğini hatırlatarak, “Göre-
ve geldiğimiz ilk günden 
itibaren barınağımızla il-
gili birçok yeniliğin yapıl-
ması için arkadaşlarımıza 
talimat verdik.

Ayrıca Hayvan sevgi-
sini artırmak amacıyla bu 
konuda yetkili kişileri şeh-
rimize davet edip okulla-
rımızda seminerler ver-
dik.

Hayvanseverleri mem-
nun edecek uygulamalara 
imza atmayı sürdürece-
ğiz. Hayvanseverler 

merak etmesinler. Uygu-
lamalarımızda onları 
memnun edecek birçok ça-

lışmamız olacak. Ayrıca 
sokak hayvanları için de 
barınma ve beslenme an-

lamında arkadaşlarımız 
eksiksiz bir çalışma yürü-
tüyor” diye konuştu.

Koronav�rüs fırsatçıları
yakayı ele verd�

DUROĞLU’NDA
HEYELANLI
BÖLGEDE
SONA DOĞRU

için önceden tel örgü ile 
önlem alınmış. Ancak 
bugün geldiğimiz nokta-
da tel örgünün bir çare ol-
madığını bu yaşadığımız 
heyelanla birlikte görmüş 
olduk. Bu yüzden bizde 
burada bir daha böyle bir 
kayma yaşanmaması için 
tam anlamıyla bir çözüm 
üreterek, ekiplerimizle bir-
likte bu çalışmayı gerçek-
leştirdik”dedi.

Yaklaşık 3 aydır 
devam eden çalışmaların 
neticesinde trafik akışının 
tek yönlü olarak kontrol-
lü bir şekilde sağlandığı-
na değinen Başkan Çetin; 

“Trafik ekiplerimizin des-
teği ile birlikte olası bir 
kaza yaşanmaması için 
trafik akışını kontrollü bir 
şekilde sağladık. Çalışma-
larımız devam ediyor ve 
yolun belirli bölümünde 
halen aksaklık yaşanmak-
tadır. Kısa süre içerisinde 
bu bölgede de trafik akışı 
yine en iyi şekilde sağla-
nacaktır”ifadesini kullan-
dı.

Başkan Çetin; Giresun 
Valisi Harun Sarıfakı-
oğulları’na, Özel İdare 
personelleri, emniyet men-
supları, Jandarma, AFAD 
ekiplerine teşekür e�i.

Z�raat Odası Başkanı Karan,
ÇKS’de erteleme �sted�

Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğul-
ları, AVM’ler, berberler, kuaförler, gü-
zellik salonları ve ticari taksilerde Ko-
ronavirüsle ilgili alınan ve alınacak 
tedbirlerin görüşüldüğü bir toplantı 
gerçekleştirdi.

Toplantıya; Vali Yardımcısı Metin 
Maytalman, İl Emniyet Müdürü Fahri 
Aktaş, İl Jandarma Komutan Yardım-
cısı J. Alb. Mustafa Çobanoğlu, İl Sağ-
lık Müdürü Op. Dr. Ahmet Bal, Halk 
Sağlığı Hizmetleri Başkanı Dr.Ünal 
Özek, Giresun Esnaf ve Sanatkârları 
Odaları Birliği Yönetim Kurulu Başka-
nı Ali Kara, Giresun Berberler ve Ku-
aförler Odası Başkanı Ayhan Konar, 
Giresun Şoförler ve Otomobilciler 
Esnaf Odası Başkan İbrahim Çeltik, Gi-
resun Sabah Center AVM Müdürü 
Şeref Yücel ve G-City AVM Müdürü 
Tuğba Bilecen katıldı.

Sektör temsilcilerinin uygulamalar-
la ilgili yaşadıkları sıkıntıların ve bun-
ların çözümünün ele alındığı toplantı-
da, koronavirüs salgını ile mücadelede 
etkin rol oynayan tedbirlerin tavizsiz 
olarak uygulanması ve alınan tedbirle-

MHP İL BAŞKANI ERTUĞRUL GAZİ 
KONAL’DAN AYTEKİN 

ŞENLİKOĞLU’NA ÖVGÜLER:

“MİLLETE HİZMET ETMEYE
DEVAM EDECEĞİZ”

ze hizmetten başka gaye 
taşımayan, bu süreçte geç-
miş dönemden devir olan 
borçtan 70 Milyon TL’ye 
yakın borç ödeyip, 1 yıl 
içerisinde 50 milyon TL’lik 
projelere “Bismillah” 
diyen, Giresun’un hiçbir si-
yasi farkındalık olmadan 
tüm vatandaşlarının güve-
nini kazanan Giresun be-
lediye başkanımızı kutlu-
yor, şahsının, tüm çalışma 
arkadaşlarının ve belediye 
personeli arkadaşlarımı-
zın başarılarının devamını 
yüce Allah’tan niyaz edi-
yorum”.

MHP İl Başkanı Konal, 
“önümüzdeki yıllarda Gi-
resun’un kazanımlarının 
bugün hayallerden öte ola-
cağına inanıyor, heyecan 
ile Giresun’un hak ettiği o 
günlere kavuşmasını bek-
liyoruz” ifadesini kullndı.

Sektör tems�lc�ler�yle, koronav�rüs
salgınıyla mücadele tedb�rler görüşüldü

rin uygulanıp uygulanmadığının da 
oluşturulacak denetim kurulları tara-
fından sık sık denetlenmesi kararlaştı-
rıldı.

Alınan kararlara hassasiyetle uyul-
ması gerektiğine dikkat çeken Vali Sa-
rıfakıoğulları, koronavirüs salgınıyla 
etkin mücadelenin sürdürülebilmesi, 
vatandaşlarımızın sağlığını tehlikeye 
atacak davranışlardan kaçınılması için 
tedbirlere uymayanlara veya tedbirle-
rin uygulanmasını sekteye uğratacak 
davranışlarda bulunanlara yasaların 
öngördüğü ceza ve yaptırımlar uygu-
lanacağını ifade e�i.
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DEMİRAY GİRESUN HAZIR BETON

Giresun Valisi Harun 
Sarıfakıoğulları, Sosyal 
Güvenlik Haftası kutla-
maları çerçevesinde SGK 
İl Müdürü Erdal Özde-
mir’i makamında kabul 
e�i.

Son yıllarda sosyal gü-
venlik alanında yapılan 
çalışmaların karşılığının 
alındığını ifade eden Vali 
Sarıfakıoğulları, tüm sos-
yal güvenlik çalışanları-
nın haftasını kutlayarak 
çalışmalarında başarılar 
diledi.

Bu yıl 11-17 Mayıs ta-
rihleri arasında 12. si kut-
lanan Sosyal Güvenlik 
Haftası ile ilgili Müdürlü-
ğün çalışmaları hakkında 

Giresun Belediyesi, 
emlak vergisi ödemek-
le yükümlü mükellefle-
rine 1. Taksit son 
ödeme gününün 31 
Mayıs 2020 olduğunu 
hatırlattı.

. Belediye yetkilileri 
vatandaşlardan tahsil 
edilen vergi ve diğer 
tüm gelirlerin hizmet 
olarak geri döndüğünü 
belirterek: "Yoğunluğu 
önlemek ve hemşehri-
lerimizin kolayca vergi 
sorumluluklarını yeri-
ne getirebilmeleri için 
ödemelerini son güne 
bırakmamalarını rica 
ediyoruz. Emlak vergi-
si, ilan ve reklam, çevre 
temizlik vergisi için 31 
Mayıs 2020 Pazartesi 
gününden sonra 
ödeme yapılacak olan 
vatandaşlarımız faiz 
ödeme durumu ile 
karşı karşıya kalacak-
lar." uyarısında bulun-
dular.

Ödemelerin beledi-
ye gişelerinden nakit 
veya kredi kartı ile ya-
pılabileceği gibi inter-
net üzerinden de ger-
çekleşebileceği ifade 
edildi.

evlerinde kalan 45 çocuk 
da vardı. 

Giresun Polisevi’ne ge-
tirilen çocuklar plajda 
kumların içinde ve Polise-
vinin bahçesinde, kendi-
lerine nezaret eden görev-
li polis memurlarının da 
katılımıyla, doya doya eğ-
lendiler.

ÖSYM tarafından gerçekleştirilecek 
merkezi Yüksek Öğretim Kurumları Sı-
navına (YKS) girecek olan öğrencilerin 
T.C. Kimlik Kartı başvurularının alın-
ması adına tüm il/ilçe nüfus müdürlük-
leri 18- 19 Mayıs 2020 tarihlerinde açık 
bulundurulacak. 

Sokağa çıkma kısıtlamasının olduğu 
bu tarihlerde nüfus müdürlüklerine 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafın-

dan kamu kurum ve kuruluşlarındaki çalışanların 18 

Mayıs 2020 Pazartesi günü idari izinli sayılmaları 

uygun görüldü.

Cumhurbaşkanlığı İdari İşler Başkanı Metin Kırat-

lı imzasıyla tüm kamu kurum ve kuruluşlarına gön-

derilen yazıda şunlar kaydedildi:

SEVGİ EVLERİ ÇOCUKLARININ KUMSAL KEYFİ

Yeni tip koronavirüs 
(Kovid–19) salgını nede-
niyle alınan önlemler kap-
samında 40 gündür soka-
ğa çıkmaları kısıtlanan 14 
yaş altı çocuklar, uzun bir 
aradan sonra ilk defa so-
kağa çıktı.

Bunlar arasında Gire-
sun Valiliği’ne bağlı sevgi 

KAMU
ÇALIŞANLARI
18 MAYIS’TA
‘İDARİ İZİNLİ’…

“Kurum yöneticileri tarafından gerekli tedbirlerin 

alınarak hizmetlerin aksatılmaması, zorunlu hizmet-

lerin yürütülmesi için asgari seviyede personel bu-

lundurulması kaydıyla; kamu kurum ve kuruluşla-

rındaki bütün çalışanların 18 Mayıs 2020 Pazartesi 

günü idari izinli sayılmaları Sayın Cumhurbaşkanı-

mızca uygun görülmüştür.”

BELEDİYE EMLAK
VERGİSİ İÇİN UYARDISOSYAL GÜVENLİK HAFTASI

Vali Sarıfakıoğulları’ na 
bilgi sunan İl Müdürü Öz-
demir, yapılan çalışmalar-
la Sosyal güvencesi olma-
yan tüm vatandaşlarımı-
zın Genel Sağlık Sigorta-

sına erişiminin sağlandı-
ğını ifade e�i.

Ziyarette Sosyal Gü-
venlik Müdür Yardımcısı 
Mustafa Karakaya da 
hazır bulundu.

Devlet Hastanesi tarafından ya-
pılan kan bağışı çağrısına kulak 
veren Kaymakam Ermiş ve Baş-
kan Erener, kan bağışında bulu-
narak, duyarlı vatandaşları da 
kan bağışına davet e�i.

Başkan Erener, insanların 
hem kendi sağlığı hem de hayat 
kurtarma açısından düzenli ola-
rak kan bağışında bulunması ge-
rektiğini söyledi.

Memur-Sen’e bağlı Sağ-
lık-Sen Giresun Şubesi’nin 
talebi üzerine Giresun Be-
lediyesi Bando ekibi tara-
fından 12 Mayıs Hemşire-
ler Günü dolayısıyla Gire-
sun Prof. Dr. İlhan Özde-
mir Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi bahçesinde hem-
şirelere müzik dinletisi ya-
pıldı.

Korona virüs salgını ile 
mücadele kapsamında ön 
saflarda görev alan hemşi-
relere destek ve moral ver-
mek amacıyla müzik dinle-
tisi gerçekleştirildi ve 

NÜFUS MÜDÜRLÜKLERİ YKS ÖĞRENCİLERİ İÇİN AÇIK
T.C. Kimlik Kartı Başvurusu ile sınırlı 
olmak üzere öğrenciler ve ihtiyaç olma-
sı halinde beraberinde ana, baba, veli 
veya vasisinden bir kişi sınava başvu-
rulduğunu gösterir belgeyi ibraz etmek 
şartıyla sokağa çıkabilecek. Ayrıca 
nüfus müdürlükleri belirlenen o tarih-
lerde ve saatlerde hizmet vermeye 
devam edecek.

HEMŞİRELERE BANDOYLA MORAL DESTEĞİ
bütün hemşirelere saksıda 
çiçek hediye edildi.

Giresun Belediye Bando 
ekibinin çaldığı şarkılarla 
hemşireler hem günlerini 
kutladılar hem de coşkulu 
bir şekilde şarkılara eşlik et-
tiler. 

Giresun karşılaması oy-
nayan stres atan hemşireler 
renkli görüntüleri ortaya çı-
kardılar.

Hemşireler yoğun 
geçen salgın döneminde 
böyle bir etkinliğin kendi-
lerine iyi geldiğini ve 
moral verdiğini söylediler.

Bulancak Belediyesi ta-
rafından, Pazarsuyu dere-
si kenarında 10 dönüm 
alanda inşa edilen Bulan-
cak Oto Galericiler Site-
si’nde inşaat ve yapım ça-
lışmaları hızla sürüyor.

Kaba inşaatı tamamla-
nan, iki katlı ve toplam 51 

Bulancak Galer�c�ler S�tes� 4 ayda b�tecek

dükkandan oluşan Bulan-
cak Oto Galericiler Site-
sindeki dükkanların 
anahtar teslimi, ince işleri 
ise ihale yöntemiyle yap-
tırılacak. Geçtiğimiz gün-
lerde yapılan ihalenin ta-
mamlandığı ve yüklenici 
firmanın 4 ay içinde dük-

kanları anahtar teslimine 
hazır hale getireceği belir-
tildi.

ORDU-GİRESUN
AÇIK OTO PAZARI

OLARAK DA
KULLANILACAK

Oto Galericiler Sitesi 
projesinin ilçenin trafik 

yükünü azaltacak, kaldı-
rım kenarlarındaki park 
yoğunluğunu önleyecek 
önemli bir proje olduğu-
nu belirten Bulancak Be-
lediye Başkanı Recep 
Yakar, “İlçemizi daha ya-
şanır kılacak fonksiyonel 
projelere önem veriyoruz. 
Bu sayede hem Galerici es-
naflarımız bir arada ola-
cak hem de vatandaşları-
mız aradığını tüm alter-
natifleriyle aynı yerde bu-
labilecek. Burası aynı za-
manda Ordu ve Giresun’a 
hitap eden açık oto pazarı 
olarak da kullanılarak böl-
gesel anlamda eksikliği 
hissedilen bir ihtiyacı 
daha karşılamış olacaktır. 
Şimdiden hayırlı olsun” 
dedi.

Görele’de Kaymakam ve Başkan, Kızılay’a kan bağışladı
Kaymakamı Erdoğan Turan 

Ermiş Belediye Başkanı Tolga Ere-
ner, İlçe, kamu kurum müdürleri 
ve çalışanları, İlçe Gençlik Mer-
kezi’nde Kızılay’a kan bağışında 
bulunarak, destek verdi.

Koronavirüs salgını dönemin-
de Kızılay kan bankasında kan 
stoklarının azalması nedeniyle 
Görele İlçe Sağlık Müdürlüğü ve 
Op. Dr. Ergun Özdemir Görele 
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Eğlenceli ve keyifli bir spor dalı olan yelken; 
özgüven, anı yönetme, takım ruhu, gözlem 
yapma, stratejik düşünme gibi birçok konuda ki-
şinin gelişimini sağlar. Bunları ise; su, rüzgâr, 
hedef, rakip, tekne ve zaman gibi etkenler aracı-
lığıyla gerçekleştirir. Bir yelken sporcusu diğer 
spor dallarına oranla 300 kat daha fazla veriyi 
analiz eder.

Son yılların en çok ilgi gören sporlarından yel-
kenin tarihi ise oldukça köklü. M.Ö 2400’lerde 
Mısırlılar tarafından icat edilen “Yelkenli Tekne” 
rüzgâr gücünden yararlanılarak teknenin hareket 
ettirilmesi prensibine dayanan, uyum ve senkro-
nizasyona dayanan bir spor.

Dünyada ilk yelken kulüpleri 1700’lü yıllarda 
ortaya çıkar, Türkiye’de ise 1890’lı yılların sonun-
da. İstanbul’da yaşayan İngilizler ile başlayan yel-
ken sporu, varlıklı Türk aileleri arasında kısa za-

manda benimsenir. Ve o yıllarda İstanbul’da ardı 
ardına yelken kulüpleri kurulmaya başlanır: Prin-
kipo, Makriköy ve Moda Yelken kulüpleri. Bu ku-
lüplerin düzenlediği geziler ve yarışlar, uzun yıl-
lar durmaksızın devam eder. Ulu önder Mustafa 
Kemal Atatürk’ün de teşvikiyle 8 Nisan 1935 ta-
rihinde, gerçek anlamda ilk Türk yelken kulübü, 
Moda Deniz Kulübü kurulur. Gelişmelerin ardın-
dan Türk yelkencileri uluslararası platformda ya-
rışmaya başlar. 1936 yılındaki Berlin Olimpiyat 
Oyunları’nda Türkiye’yi Harun Ülman, Dr. Demir 
Turgut ve Behzat Baydar başarıyla temsil eder. 
İkinci Dünya Savaşı ile bir kez daha duraklayan 
yelken faaliyetleri, savaş sonrası, kaybettiği ilgiyi 
tekrar kazanır. Birbiri ardına yeni kulüpler kuru-
lur artık. İstanbul Yelken Kulübü (İYK), Fener-
bahçe ve Galatasaray Yelken kulüpleri İstanbul’da 
faaliyet gösterirken, İzmir’de de Karşıyaka Yelken 
Kulübü açılır. 1957 yılında Yelken branşı, Su 
Sporları Federasyonu’ndan ayrılır, 25 Mayıs 

1957’de Türkiye Yelken Federasyonu resmen ku-
rulur. Yelkencilik, doğa ile teknolojinin birlikte 
kullanıldığı ender sporlardan. Bu sporu yaparken 
kişi, doğaya karşı gelmek değil, onu yönlendir-
menin coşkusunu duyar.

Doğa ile birlikte olmak, onu hissetmek, yön-
lendirmek ve bunlardan sonsuz zevk almak. Gü-
nümüzde amatör binlerce kişi yelkeni bir hobi 
olarak yapıyor. Kimileri ise bunu bir yaşam biçi-
mine dönüştürüp, dünyayı dolaşıyor. Yelkenli tek-
nesi ile dünyayı dolaşan ilk Türk Sadun Boro ve 
Alman asıllı eşi Oda Boro, kısıtlı olanaklarla 1965 
yılının Ağustos ayında çıktıkları dünya seyahatle-
rini, Haziran 1968 yılında başarıyla noktaladılar. 
Türk denizcilerinin “pir”lerinden sayılan Sadun 
Boro sayısız insanımıza deniz sevgisi aşıladı. Bo-
roların öncülüğünde birçok Türk denizcisi yelken-
li tekneleri ile dünya seyahati gerçekleştirdiler. 
Haluk Karamanoğlu ve ailesi, yolculukları sırasın-

da dünyaya gelen bebekleri Deniz ile Osman-
Zuhal Atasoy çifti ve üç kez dünyayı dolaşan 
Tanıl Tuncel ve eşi de engin mavilikteki bu uzun 
yolculuğu göze alan yelken tutkunlarından.

Türkiye’de artık, yelkenciliğin spor ve hobi 
olma yönlerini birleştiren yarışmalar, ralliler yapı-
lıyor. Ahşap yelkenli teknelerin yarıştığı Bodrum 
Kupası, Karadeniz Yat Rallisi (Kayra), Marmara 
Yat Rallisi (Mayra), Ege Yat Rallisi, Doğu Akde-
niz Yat Rallisi bunlardan bazıları. Uluslararası 
kimliğe sahip olan bu organizasyonlar, deniz ve 
yelken sevgisini artırmakla birlikte birbirinden 
farklı ülke insanları arasında yakınlaşmalar ve 
sıcak dostluklar kurulmasını da sağlıyor. Türkiye 
de denizlerinin güvenli ve temiz oluşu, insanının 
misafirperverliği, marinalarının modernliği ile yıl-
lardır farklı uluslardan pek çok deniz insanına 
kucak açıyor.

TÜRKİYE’DE Kİ GELİŞİMİ
YELKEN SPORU VE
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Ligin kalan bölümü için 
toplanan Giresunspor’da pa-
rasızlık yine hat safhada. Ye-
şil-beyazlı ekipte mali kriz 
devam ediyor.

Bu sezon ligin en pahalı 
kadrosunu oluşturan ekipler-
den biri olan Giresunspor’da 
bilindiği gibi sezon başından 
bu yana maddi açıdan sıkıntılı 
bir süreç geçiriliyor. Yönetim 
kurulu koronavirüs salgını ne-
deniyle büyük bir çıkmazın 
içine girdi. Kadrodaki yedi ya-
bancı paralarını alamadıkları 
için takıma katılmadı. Virüs 

Giresunspor’da Covid 19 
öncesindeki yabancı krizi 
devam ediyor. Bilindiği gibi 
Yeşil-beyazlı ekipte Osmanlıs-
por ile oynanan karşılaşma 
sonrasında kadrodaki yedi ya-
bancı oyuncu, aylardır maaş-
larını alamadıkları gerekçesiy-
le antrenmana çıkmamıştı. Pa-
zartesi günü toplanan ve Salı 

Giresunspor’da yapılan 
Covid 19 tanı testinin ardın-
dan bir çalışının sonucunun 
pozitif çıkması tedirginliğe 
yol açtı.

Oyuncular ve teknik 
kadro tesislerden çıkmazken, 
aynı şey kulüp çalışanları için 
geçerli değil. Çalışanlar mesai 
sona erdiğinde evlerinin yolu-
nu tutuyor. Bir personelin tes-
tinin pozitif çıkmasının ardın-
dan, tüm personelin ve ailele-
rinin sağlık durumu düşünü-
lerek onlara yardımcı olunma-
sı bekleniyor. Örneğin Genç-
lik ve Spor İl Müdürlüğü yet-
kilileri ile görüşülerek isteyen 
personelin mesai bitiminde 
yurtlarda konaklaması sağla-
yabilir.

Giresunspor ligin kalan maçlarına çift mesai ile ha-
zırlanıyor. Salı günü Covid-19 testinden geçen Yeşil-
beyazlılar; Çarşamba ve Perşembe günü çift mesai yap-
mıştı. Çotanaklar’da yoğun temponun bayrama kadar sü-
receği ve ardından oyunculara iki ya da üç gün bayram 
izni verileceği kaydedildi.

Takımın maç başı alacakları, yabancılar ile teknik heyet maaşı olmak üzere ödemeler bir hayli fazla. 
Hiçbir yerden geliri olmayan kulüp yönetiminin bu ödemeleri nasıl yapacağı ise merak konusu.

G�resunspor’da
büyük sıkıntı

salgını öncesinde bir gün ant-
renmana çıkmayan yerli 
oyuncuların ise tamamı id-
manlara çıkıyor ama onlar da 
kendilerine bir an evvel 
ödeme yapılmasını bekliyor.

PLANLAR ALTÜST OLDU
Yönetim kurulu, Mart ayı-

nın sonunda gece düzenle-
meyi planlıyor ve oradan elde 
edilecek tüm geliri oyuncula-
rına ve teknik kadroya dağıt-
mayı düşünüyordu. Covid 19 
salgını nedeniyle gecenin 
iptal olması tüm planları al-
tüst etti. 

Oynanan son lig maçı 
olan Osmanlıspor maçının be-
raberlik primi olan 10 bin 
TL’nin ödenemediği bilgisine 
ulaşıldı. Bu primin ardından 
sıra diğer ödemelere gelecek. 
Takımın maç başı alacakları 

ve yabancılar ile teknik heyet 
maaşı olmak üzere Giresuns-
por’da ödemeler bir hayli 
fazla. Hiçbir yerden geliri ol-
mayan Giresunspor’da yöneti-
min bu ödemeleri nasıl yapa-
cağı ise merak konusu.

Paralarını almadan katılmayacaklar
günü Covid 19 testinden 
geçen Çotanaklar’da yabancı 
oyuncular Del Valle, Landel, 
Adriano, Milinkovic, Rusescu 
ve Renan takıma katılmadı. 
Tanase ise ülkesinden dön-
müş değil, dönse de diğer ar-
kadaşları gibi antrenmanlara 
katılmamayı planladığı edini-
len bilgiler arasında.

Giresunspor’da teknik kadro, futbolcular ve çalışanlara 
ikinci Covid 19 testi yapılacak. 

Tüm dünyayı kasıp kavuran koronavirüs salgını Giresuns-
por’a da sıçramış ve bir çalışanın testi pozitif çıkmıştı. Yeşil-
beyazlı kulüpte muhtemelen Cumartesi günü ikinci kez Covid 
19 testinin yapılacağı kaydedildi.

İk�nc� Cov�d test� yapılacak

Personele
yardımcı
olunmalı

Giresunspor’un Asbaşkanı Sinan Akgün, ligin başlama 
tarihinin 19 Haziran olarak değişmesine sevindiklerini dile 
getirdi.

Asbaşkan Akgün; “Bildiğiniz gibi TFF daha önce liglerin 
12 Haziran’da başlayacağını ilan etmişti. TFF Sağlık Kurulu 
biz kulüplerin görüş ve önerilerini alarak başlama tarihini 
19 Haziran olarak değişti. Daha iyi hazırlanmamız açısın-
dan böyle bir karar alınmasına sevindik” dedi.

“L�g�n 19’unda
başlamasına sev�nd�k”

Kutlu end�şel�
Giresun-

spor’da yaşanan 
mali sıkıntıdan dolayı ta-

kımın tam kadro sahaya ine-
memesi teknik adam Hakan 
Kutlu’nun moralini bozdu.

Ligin kalan maçlarında kadroda-
ki tüm oyuncularından faydalan-
mayı planlayan Hakan Hoca’nın 

yönetim kurulundan bir an 
evvel bu sorunu ortadan 
kaldırmasını beklediği 
edinilen bilgiler ara-

sında.

Giresunspor’da kadro dışı bırakılan orta saha oyuncusu 
Bekir Yılmaz’a af çıkabilir. Osmanlıspor ile oynanan karşılaş-
mada rakibine yaptığı sportmenlik dışı hareketin ardından 
süresiz kadro dışı bırakılan Bekir’e af çıkabileceği edinilen 
bilgiler arasında. Yabancıların takıma katılmaması üzerine 
sayısal olarak azalan Çotanaklar’da bu durum Bekir’in affe-
dilme ihtimalini artırıyor. Bekir af çıksa bile cezasından do-
layı 3 karşılaşmada oynamayacak.

Ç�ft mesa�yle hazırlanıyor

Bölgesel Amatör Ligde sezonun son dört maçı 18 
Temmuz’dan itibaren oynanacak. TFF Yönetim Kurulu, 
Covid-19 salgını nedeniyle ara verilen liglerin başlama 
tarihi konusunda yeni bir değerlendirmede bulundu. 
Buna göre BAL Ligi’nde son dört hafta maçları 18 Tem-
muz tarihinden itibaren oynanacak.

BAL’ın startı 18 Temmuz’da
Af çıkab�l�r
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